
Skolebestyrelsesmøde Bispebjerg skole 

Torsdag den 25. april kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: Personalerum 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

 
Tilstede: 
Thomas, Vanja og Ronni 
 
Afbud: 
Lena og Jens Christian 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem 
gør hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden    

2.  Punkter fra Elevrådet 
v. Thomas 

 10 
min 

 

3.  Meddelelser fra skolens ledelse 
v. Thomas 

Orientering 
Gåpatrulje 
Ændring af skoledistrikt 
 

20 
min 

Gåpatruljen sættes i 
værk fra torsdag den 2. 
maj. 8 elever fra 7. 
klasse er blevet ansat. 
 
Det blev besluttet at 
skolebestyrelsen ville 
indsende et positivt 
høringssvar, hvoraf det 
fremgår at vi glæder os 
til at byde nye elever 
velkomne til NFS fra 
den nye skolerode. 

4.  Team Danmark linje og 
Karriereklasse  
v. Thomas 

Status på Karriereklasse of 
Team Danmark klasse 

10 
min 

Den nye 
TeamDanmark klasse 
er nu blevet 
sammensat af 13 piger 
og 13 drenge med en 
jævn fordeling af 
idrætsgrene, herunder 
6 elever til den nye 
basketlinje. 

5.  Deltagelse i et Erasmus projekt 
omkring lektionsstudie 
til næste forår 
sammen med KP og et 
hold 
matematikstuderende. 

 
Deltagelse i en fondsansøgning i 

samarbejde med 
Askov Fonden, KP og 
Novo Nordisk   

  10 
min 

Bestyrelsen bakkede 
op om en mulig 
ansøgning til dette 
Erasmus projekt 
 
 
Bestyrelsen udtrykte 
forbehold overfor 
indholdet af denne 
ansøgning og udbad sig 
mulighed for at læse 
ansøgningen igennem 
inden endelig 
tilslutning. 

6.  Valg til SB 
v. Thomas 

Overført fra sidste SB-møde 60 
min 

Bestyrelsen besluttede 
af udfærdige en 
velkomsttekst til alle 
forældre og indbyde til 
et åbent 



informationsmøde 
onsdag den 15. maj kl 
16 til 17 på Nørre 
Fælled skole 

7.  Byggesag  
v. Thomas 

Status på byggesag 
 

10 
min 

 Halbyggeriet skrider 
planmæssigt frem. 
Der arbejdes videre 
med en ”Markedsdag” 
hvor det lokale 
foreningsliv 
åbner/indvier hallen, 
sammen med skolen 
og øvrige 
samarbejdspartnere. 
Den endelige dato 
aftales endeligt med 
byggeri Kbh, en gang i 
løbet af efteråret. 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

 5 min  

9.  Evt. 
 
 

 5 min  

10.  Punkter til kommende møder: 
 

Nogle af vores principper 
trænger til at blive 
fornyet. 
Pt har vi følgende 
principper og politikker: 
 
Principper for: 

- Kontaktforældre 
(2022) 

- Mobiltelefoner 
(2014) 

- Slik, sodavand og 
chips (2012) 

- Forældremøder 
(2023) 

- Sammenlægning 
(2023) 

- Kommunikation ( 
? ) 

- Udgangstilladelse 
( ? ) 

Politikker: 
- Sorg og kriseplan 

(2020) 
- Voldspolitik (?) 
- Antimobbestrategi 

( ? ) 
 
 

  



     

 Datoliste Bemærk fremhævede datoer  Onsdag den 15. maj 
Torsdag den 20. juni 

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 
 
Til  
Skolebestyrelser, lokaludvalg, Skole og Forældre, Brug Folkeskolen, SKK, KLF, BUPL, LFS, Københavns 
Forældreorganisation, Københavns Fælles Elevråd og Ungeråd KBH 
 
 
Vedlagt følger høring om distriktsændringer for skoleåret 2025/26. 
 
Sagen blev behandlet på Børne- og Ungdomsudvalgsmødet den 3. april 2024, punkt 3 og kan læses HER på 
www.kk.dk (Politik/Politiske udvalg/Børne- og Ungdomsudvalg/Dagsordener og Referater). 
 
BUU har besluttet at sende 4 forslag til ændringer i høring: 

1. Distriktsændring for Rådmandsgade Skole [forslag om at flytte rode 159 fra 
Rådmandsgade Skole til Nørre Fælled Skole og karré 14301C, 14404 og 14405 fra 
Rådmandsgade Skole til Guldberg Skole] 

2. Distriktsændring for Brønshøj Skole [forslag om a) at flytte rode 277 fra Brønshøj Skole til 
Bellahøj Skole eller b) at flytte rode 256 fra Brønshøj Skole til Kirkebjerg Skole] 

3. Distriktsændring for Nordøstamager Skole [forslag om at flytte rode 371 og karré 37413C 
og 37415A fra Nordøstamager Skole til Lergravsparken Skole] 

4. Forslag om at flytte karré 27921-27925 og karré 30714B fra Bellahøj Skole til Utterslev 
Skole (se mere i det vedlagte dokument "Forslag til distriktsændringer for Bellahøj og 
Utterslev Skole") 

 
Bemærkninger bedes indsendt SENEST den 17. maj 2024 via høringsportalen – Blivhoert: 
www.blivhoert.kk.dk – HER  
 
Med venlig hilsen  

Jurgita Versiackaite-Pedersen 
Specialkonsulent 
Ledelsessekretariatet 
_________________________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Børne- og Ungdomsforvaltningen  
Center for Politik og HR 
 

Op til Valget 

 Officiel Annoncering - Skolen hjemmeside 

Officiel Kommunikation - Aula 

1.     Officiel Annoncering på Aula 

http://her/
http://www.kk.dk/
https://blivhoert.kk.dk/hoering/distriktsaendringer-skolearet-20242025
https://blivhoert.kk.dk/hoering/distriktsaendringer-skolearet-20252026


2.     Kontakt gennem KontaktForældrene (KF) og 

- Bed KF prikke relevante forældre på skulderen.  
- Hvis klassen har en lukket FB gruppe: Bed KF dele skolens Facebook opslag (A.) omk. 
suppleringsvalget og bed forældrene om at give Skolens Facebook side et LIKE.  

Direkte Kommunikation (mere personlig / soft) – Facebook 

A.    Omskrevet, men samme offentliggørelse (som 1.) på Facebook 

B.    Mulig kampagne: ”Vi er skolebestyrelsen” – 6 opslag på Facebook 

Portræt billeder af skolebestyrelsen (Allan tager dem) – billeder kunne også bruges pål 
Aula 

Kampagne: Introduktion til Bestyrelsesmedlemmerne på Facebook: ”Hej jeg hedder …. Jeg 
sidder i skolebestyrelsen fordi…”  

Fordel: Vi kan i mellem linjerne gennem personlig erfaring, snakke indirekte om valget og 
temaerne der rører sig på skolen og i bestyrelsen. 
Forældrene på lærer hvem skolebestyrelsen er og hvilke søde mennesker de kommer til at 
arbejde sammen med. Forældre kan identificere sig, blive inspirerede og måske se et 
potentielt netværk. Vi lærer hinanden ”at kende” og får sat ansigter på, således at der er 
kortere fra forældre til ledelse.  

C.  Event opslag på FB ift infomøde (livestreamen) 

D.     Reminders omkring valget (evt. gennem temaerne fra kampagnen (B)) 

E.    Infomøde – Livestream på skolens Facebookside 

  

Jeg kan godt tage mig af kampagnen: A, B, C og D ... og tage portrætbillederne. Jeg er 
allerede admin på skolens Facebookside. 

Jeg vil gerne sætte infomødet op og facilitere det - denne kræver lige lidt forberedelse ift 
indhold og speakers 
Jeg vil også gerne hjælpe med punkt 2, da vi i Brug Folkeskolen synes at Kontaktforældrene 
er meget vigtige også fremadrettet - denne kræver dog lige en separat snak.  
 

Allan, Brug Folkeskolen 
 


